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Voorwoord 

Beste lezer, 

Voor u heeft u het secretarieel jaarverslag van bestuur 11 van de studievereniging Kybernetes. 
In dit verslag legt het elfde bestuur verantwoording af voor de uitvoering van het jaarplan 

tijdens het collegejaar 2022-2023. Dit verslag zal reflecteren op de plannen beschreven in het 
jaarplan, commissies, activiteiten, sponsoren en ontwikkelingen die hebben plaatsgevonden. 

Namens bestuur 11 wil ik iedereen bedanken die heeft bijgedragen aan het realiseren van deze 
plannen, de activiteiten en ontwikkelingen. 

Floris Roosen - Secretaris van Kybernetes 
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1. Samenvatting 
Dit jaarverslag bevat de gestelde doelen van het elfde bestuur die zijn goedgekeurd op de alge-
mene ledenvergadering van 2-11-2022. Het afgelopen jaar heeft het bestuur de gestelde doe-

len serieus aangepakt en samen met de commissies gewerkt aan het behalen van deze doe-
len. 

Het afgelopen jaar hebben de vele activiteiten en de merchandise geholpen om de aanwezig-
heid van Kybernetes onder de mechatronica studenten te vergroten. Hiermee hebben wij ook 

geprobeerd het zelfvertrouwen onder de eerstejaars studenten te verhogen.  

De activiteitencommissie heeft veel gezellige activiteiten georganiseerd, waaronder glowgol-

fen, paintballen, boulderen, een pretpark en als grote afsluiter de eindejaarsBBQ. Daarnaast 

heeft de studiecommissie veel leerzame activiteiten georganiseerd met behulp van onze spon-
soren waaronder excursies, lezingen en cursussen.  

De grote activiteiten waren dit jaar een studiereis naar Wenen die door de studiereiscommissie 

is georganiseerd. Als laatste was er een eerstejaarsweekend georganiseerd naar Austerlitz 

door de EJW-commissie georganiseerd. 

Kybernetes heeft het afgelopen jaar goed voort kunnen bouwen op bestuur 10. Bestuur 11 wil 

graag deze stijgende lijn voortzetten voor de komende jaren. 
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2. Doelstellingen en Reflectie 

2.1 Zelfvertrouwen 
Dit jaar hebben wij ons best gedaan om het zelfvertrouwen van de eerste jaar te verbeteren. Dit 

door verschillende acties te ondernemen waaronder: veel met ze in gesprek te gaan, 

activiteiten te organiseren en ze te betrekken bij commissies. Zeker door het betrekken bij 
commissies hebben wij gezien dat ze zich betrokken en verantwoordelijk voelde bij hun taken 

in de commissie, zelfs tot het punt dat veel leden die in januari stopte met de studie nog wel 
actief betrokken bleven bij de commissie tot het einde van het schooljaar.  

Naast deze punten hebben wij ook weer Kybernetes merchandise uitgebracht om ervoor te 
zorgen dat steeds meer het Kybernetes logo voorbijkwam in de school, bij de mede studenten 

en bij docenten. 

2.2 Toetsondersteuning 
Wij hebben in de eerste twee blokken een halve dag ingepland voor toets ondersteuning van 

eerstejaars. Wij verwachten dat dit druk bezocht zou worden, dit bleek niet het geval aangezien 

er bijna niemand is langsgekomen. Na wat rondvragen bleek dat de timing in week zeven 
slecht gekozen omdat iedereen te druk bezig met hun project was. Ook zorgde de opleiding 

zelf voor ondersteuning op het gebied van wiskunde. Om deze redenen hebben wij besloten 
om te stoppen met de toets ondersteuning voor het laatste halfjaar.  

2.3 Ben je oké? 
Er hebben gedurende het bestuursjaar meerdere “Ben je Oké?” posters  gehangen in het 
verenigingshok. Ook is er voor elke activiteit behandeld hoe er gehandeld moest worden om 

studenten zich veilig te laten voelen. Met deze twee dingen hebben wij deze campagne 

toegepast. 

2.4 Sponsoren 
Dit jaar is er weer veel samen gewerkt met verschillende sponsoren. Hieronder vielen twee 

detachering bedrijven genaamd Inwork en YER, de communicatie met deze bedrijven verliep 
erg soepel waardoor er gezamenlijk kon worden gekeken naar leuke en interessante 

activiteiten. 

Terugkijkend op het afgelopen jaar misten wij nog een lezing in het eerste blok. Daarom 

hebben wij ervoor gekozen om alvast een lezing met Siemens te plannen in blok 1 in het 
schooljaar van 2023-24. 

Daarnaast heeft MA-IT laten weten dat zij komend jaar Kybernetes niet meer willen sponsoren. 
Dit omdat zij hebben gekozen om verschillende kleine sponsorschappen te laten vallen en door 

te gaan met de grote sponsorschappen zoals hogescholen of grote studieverenigingen die 

meerdere studies onder zich hebben.  

Artomations heeft helaas laten weten om toch geen sponsorschap of samenwerking aan te 
gaan omdat zij het op dat moment te druk hadden. Hierbij hebben zij laten weten dat ze graag 

volgend jaar weer contact willen opnemen om naar de mogelijkheden te kijken. 

Het contact met Connetics is begin afgelopen schooljaar stopgezet. Na herhaaldelijk proberen 

contact op te nemen met Connetics via mail en overleg met bestuur 10 over het contact met 

Connetics het jaar voor ons is er besloten om geen veder contact te zoeken.  
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Er is dit jaar samengewerkt met The Formula Cruisers. Zij zijn een minor van de Haagse 

Hogeschool die een race-auto bouwen. Zij hebben onderdelen via Kybernetes besteld 

waarvoor Kybernetes 5% van het bedrag van de ingekochte producten heeft gekregen. Dit 
hebben zij aan ons gevraagd omdat de onderdelen anders via school ingekocht zouden 

moeten worden en het op deze manier een stuk sneller gaat.  

Dit jaar is er ook contact geweest met verschillende bedrijven over mogelijke samenwerking 

zoals: DERO, CEAD en YER. Dit zijn alle drie bedrijven die volgend jaar open staan voor een 

samenwerking.  

Als laatste is er een overzichtelijk document gemaakt met alle informatie over de huidige en 

mogelijke sponsoren. Dit maakte de overdracht van kennis tussen en oude en nieuwe bestuur 
makkelijker en duidelijker. 
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3. Commissies 

3.1 Activiteitencommissie 
Afgelopen jaar is er door de activiteitencommissie hard gewerkt om een aantal doelen te beha-
len, zoals vastgesteld in het jaarplan. Hieronder staan de doelen samen met de aanpak van de 
activiteitencommissie om deze doelen te behalen beschreven. De vastgestelde doelen zijn als 
volgt:  

• De afstand tussen de vereniging en de studenten verkleinen  
• Het contact met het docententeam behouden en verbeteren  
• Activiteiten organiseren samen met andere verenigingen  
• Het verbeteren van de activiteiten voor de eigen leden op het gebied van promo-
tie, voorbereiding en verdeling  

 

3.1.1 De afstand tussen de vereniging en de studenten verkleinen 

De activiteitencommissie heeft zich dit jaar ingezet om door middel van activiteiten studenten 
kennis te laten maken met Kybernetes. Er is geconstateerd dat er een goede band is ontstaan 
tussen een grote groep eerstejaars studenten en Kybernetes welke mede is ontstaan door de 
deelname van studenten aan activiteiten georganiseerd door Kybernetes. 
 

3.1.2 Het contact met het docententeam behouden en verbeteren 

Om het contact te behouden heeft de activiteitencommissie alle docenten uitgenodigd de acti-
viteiten bij te wonen. Helaas is hier weinig respons op gekomen vanuit de docenten, mede 
door de drukte die werd ervaren door docenten. Echter is het contact tussen Kybernetes en het 
pr-team van de opleiding toegenomen en is daar een samenwerking uitgekomen.   
 

3.1.3 Activiteiten organiseren samen met andere verenigingen.  
Net als vorig jaar is Kybernetes gaan paintballen met Impuls. Om de leden van beide verenigin-
gen kennis met elkaar te laten maken is daarom ook de karaoke party georganiseerd met Im-
puls. Beide activiteiten zijn erg goed ontvangen door de leden.  
 

3.1.4 Het verbeteren van de activiteiten 
Eén van de feedback punten van vorig jaar was dat de promotie voor activiteiten vaak te laat 
was en de verdeling betreffende betalende activiteiten en gratis activiteiten slecht was. 
Daarom heeft de activiteitencommissie hier extra aandacht aan besteed.   
Op een enkele uitzondering na zijn alle activiteiten minimaal twee weken van tevoren aange-
kondigd door middel van de aankondigingen WhatsApp groep, social media, de website en 
posters.   
Ook is er meer aandacht besteed aan de verdeling van de activiteiten. Naast dat betaalde acti-
viteiten werden afgewisseld met gratis of goedkope activiteiten, werden de activiteiten afge-
wisseld met lezingen of cursussen vanuit de studiecommissie.   
  

Leden: 
Jonathan Meuleman (Voorzitter) 

 Aida Abed, (Penningmeesteres) 
 Jorn Hartog 
 Bram Heerschap 
 Hugo Zeljkovic   
 Myrthe Groot  
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3.2 Studiecommissie 
Afgelopen jaar was er geen commissaris onderwijs. Om deze reden heeft de voorzitter (Piet 

Hein) deze rol op zich genomen. Hierbij is hij het eerste semester voorzitter van de commissie 

geweest. In de loop van het tweede semester is deze taak naar Luca Marijn doorgegeven 
zodat Piet Hein zich meer kon richten op de EJW-commissie. Piet Hein heeft het tweede 

semester als QQ’er bij de commissie gezeten. Het contact met de bedrijven is voornamelijk via 

Piet Hein en Jonathan gegaan waarna in de loop van het jaar Luca delen overnam.  

Begin van het jaar bestond vooral uit het contact leggen met de sponsoren en kennis met ze te 

maken, lezingen en activiteiten te plannen en de onderwerpen daarvan te bespreken. 
Daarnaast was de eerste activiteit de soldeercursus in samenwerking met de werkplaats. In 

blok 2 zijn er meer concrete activiteiten zoals lezingen en workshops georganiseerd. Ook is er 
een jaarplanning gemaakt om een goed overzicht te krijgen over de hoeveelheid activiteiten in 

een blok, dit ging in samenwerking met de activiteiten commissie.  

Leden: 

Luca Marijn (Voorzitter) 
Iwan van Bezouw (Secretaris) 
Ilse van den Heuvel  
Piet Hein Krabbendam  
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3.3 Eerstejaarsweekendcommissie 
Het eerstejaarsweekend werd dit jaar gehouden van 11 tot 13 augustus. Vanaf oktober 2022 is 

hieraan gewerkt door de EJW-commissie, het organiseren van het EJW heeft meerdere stadia 

doorlopen. Als eerste was het belangrijk om te kijken of Kybernetes met een andere vereniging 
wilde samenwerken, hieruit is snel Rheon gekomen aangezien dat ook gedaan is bij het EJW 

hiervoor en omdat de vraag vanaf de opleidingsmanager kwam om dit te doen. Daarna is het 

thema “Teen Beach movie” gekozen en de locatie, dit werd de Paasheuvelgroep in Austerlitz. 
Nadat deze keuze was gemaakt zijn wij begonnen aan activiteitenplannen, T-shirts ontwerpen, 

promotie maken en draaiboeken opstellen. 

Dit jaar was het EJW een week eerder in de vakantie aangezien de OWEE door problemen met 

vergunningen ook een week eerder moest plaatsvinden. Helaas hebben wij mede hierdoor een 
stuk minder aanmeldingen gehad vergeleken met vorig jaar, wij hadden 30 deelnemers en 18 

crew ten opzichte van de 60 deelnemers en 20 crew van het EJW in 2022. De impact van het 

vervroegen van het EJW en de OWEE was ook zichtbaar bij de OWEE aangezien die vorig jaar 
4500 deelnemers hadden en dit jaar 2700.  

Des ondanks is het een erg geslaagd EJW geweest met veel positieve reacties van de 
deelnemers. Overdag zijn er veel spellen gespeeld waardoor iedereen elkaar leerde kennen. Op 

de eerste avond vond er een cantus plaats die naarmate de avond verder ging een steeds 

groter succes werd. De tweede avond was er een bonte avond gemixt met veel zingen en 
polonaises lopen, om elf uur is de muziek uitgezet om overlast te voorkomen en om half twaalf 

waren alle deelnemers terug in hun kamer. 

Dit geslaagde EJW had natuurlijk niet plaats kunnen vinden zonder onze sponsor Sentijn en 

Dosign. Hierbij heeft Sentijn de T-shirts van de crew en deelnemers betaald en heeft Dosign de 
pullen betaald, beide in ruil voor hun logo op het gesponsorde product.  

Leden: 

Piet Hein Krabbendam (Voorzitter) 
Etienne Foissard (Secretaris)  
Nico Hogervorst  (Penningmeester) van Rheon 
Gijs Valentijn van Rheon 
Merijn van Zanten 
Luca Marijn  
Thijs de Langen 
Lars Hartman 

 

  



10 
Secretarieel jaarverslag 2022-2023 Studievereniging Kybernetes 

Rotterdamseweg, 137 
2628AL, Delft 

3.4 Studiereiscommissie  

Voor de eerste keer sinds corona is het weer gelukt om een studiereis te laten plaatsvinden. 

Van 2 tot 5 juli 2023 zijn wij naar Wenen gegaan voor de studiereis. De commissie was 
opgericht in oktober 2022, maar begon pas in februari 2023 progressie te maken.  

We hebben veel technische instanties benaderd met weinig succes, maar we kwamen 
uiteindelijk bij de TU Wien terecht die ons een paar presentaties en demonstraties wilde geven. 

Er was veel te doen in de regio van Wenen, dus we hebben een lijstje gemaakt van leuke 

activiteiten en daar een goed plan van gemaakt.  
Verder is de studiereis gesponsord door OBS Group en Dero Group. Wij zijn hun hier erg 

dankbaar voor.  
Voor de heen en terugreis hebben we gekozen om te vliegen. Dit zorgde ervoor dat er meer tijd 

was voor de studiereis. In de stad zelf hebben wij gebruikt gemaakt van een 72 uur OV-ticket.  

Voor accommodatie zijn we bij een hostel in het centrum uitgekomen die dicht bij de metro 

was, waardoor we zonder te veel moeite overal heen konden reizen. 

De reis zelf was erg succesvol. We zijn uiteindelijk met 19 man, inclusief commissie, op pad 

gegaan. De heenreis ging erg soepel en het hostel beviel erg goed. We zijn de eerste dag naar 

de dierentuin geweest, gevolgd door het kermis/pretpark Prater.  
De tweede dag zijn we naar de TU Wien gegaan waar we interessante presentaties kregen over 

hybride waterstofauto’s. Ook hebben we een paar demonstraties gekregen van robots die ze 
daar gebruikten voor practica. In de avond zijn we gaan eten bij een biergarten.  

De derde dag zijn we naar de Seegrotte gegaan, waar we een tour kregen van een interessante 

Amerikaanse man en een boottocht door het overstroomde gedeelte van de grot kregen. Er 
was deze dag ook een medisch incident waar een deelnemer door in het ziekenhuis is beland. 

Het is uiteindelijk goed gekomen. 

De laatste dag is een groot gedeelte naar een technisch museum geweest en verder iedereen 
de kans kreeg om in kleinere groepjes Wenen te verkennen. In die avond zijn we teruggereisd 

en hebben weer afscheid van elkaar genomen. Al om al was de studiereis erg gezellig en 

interessant. We werken nu nog aan een fotoboek om in het Kyberhok neer te leggen en aan de 
deelnemers te geven voor alle leuke herinneringen die er in Wenen zijn gemaakt.  

  

Leden: 
 Floris Roosen (Voorzitter) 

 Thijs de Langen (Penningmeester) 

 Jonathan Meuleman  
 Jurriaan Katsman  

 Niels Veltrop 

 Gizo van der Helm  
 Shawn Douglas Hammond  

 Marije Folst   
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3.5 Merchandise commissie 
Dit jaar is de merchandise commissie opgepakt door Jasper. Het doel van de commissie was 

om leuke dingen te verkopen die met Kybernetes te maken hadden. Daarbij was het plan dat 

de vereniging hierbij ongeveer 10% tot 15% winst maakte. Dit geld zou voor activiteiten 
gebruikt worden. 

De Kyberflessen waren geen groot succes. Er zijn nog veel flessen over in het hok die nog 

verkocht kunnen worden.  
De truien waren een groter succes. Er zijn 20 truien verkocht met mensen hun eigen naam 

erop, en meerdere zonder naam. Echter zijn deze ook niet zo hard gegaan als wij verwacht 

hadden. Bij navragen waarom de truien niet veel gekocht werden, was vooral de feedback dat 
men het ontwerp niet mooi vond. Ons advies is om de merchandise commissie niet door te 

zetten, omdat deze niet naar onze verwachtingen heeft gedraaid. 

Leden: 

Jasper Steffens  (Voorzitter) 

Lars Hartman  

 

3.6 Mediacommissie 
De sociale media is dit jaar voornamelijk opgepakt door elk bestuurslid. De activiteiten 
commissie heeft vooral veel gepost op de sociale media. Naast het plaatsen van 

activiteitenposters zijn er ook foto’s van de activiteiten, studiereis en EJW op de Instagram 
geplaatst. 

De Kybercourant is dit jaar gemaakt door Jasper Steffens en Robin Suurs. De Kybercourant is 
later in blok 4 uitgebracht. 

Leden: 

Jasper Steffens  (Voorzitter) 

Robin Suurs  

 

3.7 Websitecommissie 

Ook dit jaar is de website draaiende gehouden en verschillende bugs opgelost. De Kybercou-
rant pagina is opgefrist en bevat alle oude versies. Bestuur 11 en de commissies van het afge-
lopen jaar staan op de website gestaan en er is een plek gemaakt om de bijzondere leden te 
eren. Er is ook een begin gemaakt aan de vacature pagina om meer studenten van onze oplei-
ding te bereiken. Maar op de achtergrond is er veel meer gedaan. Om de auto incasso soepeler 
te maken is er een IBAN-check gemaakt. Het framework is geüpgraded naar de laatste versie 
en een aantal out-of-date onderdelen zijn vervangen. Kortom is de website aan de voor- en 
achterkant opgefrist.  

  

Leden: 

Clark Gerritsen (Website beheerder) 
Jasper Steffens  
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Stefan Tanis   
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3.8 Raad van Commissarissen 
De Raad van Commissarissen (RvC) heeft dit jaar voor het eerst een volledig jaar 

gedraaid, hierbij heeft het RvC zelf ook een jaarverslag gemaakt (te vinden op de 

Kybernetes website). Het afgelopen jaar heeft het bestuur de samenwerking met het 
RvC erg prettig ervaren. Hierbij waren zij een waardevolle kennisbron door de vele jaren 

ervaring onder de RvC leden en werd de hulp bij het voorbereiden van de ALV’s erg 

gewaardeerd. Dit kwam vaak in de vorm van de documenten nakijken en feedback 
geven. Wij hebben gemiddeld een vergadering met het RvC en het bestuur gehad per 

blok, dit was om lopende zaken te bespreken zoals: hoe gaat het met de vereniging in 

zijn algemeen, hoe gaat de voorbereiding voor de grote activiteiten zoals de studiereis 
en het EJW. 

Leden: 

Clark Gerritsen (Voorzitter) 
Rogier Krijnen (Secretaris)  
Guido Kok 
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4. Activiteiten 
In het volgende hoofdstuk worden alle activiteiten georganiseerd door Kybernetes 
gepresenteerd middels een korte samenvatting.  

4.1 Activiteitencommissie 
Blok 1: 

Commissie interesse borrel  
De commissie interesse borrel is georganiseerd om studenten kennis te laten maken met de 
verschillende commissies binnen Kybernetes. Hierbij was er één vertegenwoordiger per com-
missie aanwezig die informatie vertelde over de commissies en aan wie vragen gesteld kon 
worden. De opkomst was ongeveer 15 man. 
NOVA-lunch blok 1  

De eerste NOVA-lunch georganiseerd door Kybernetes bestond uit kipnuggets met patat. 
Mede dankzij de promotie en de brandoefening was er een opkomst van iets meer dan 200 
man. De opkomst was een stuk groter dan verwacht waardoor wij halverwege meer kipnug-
gets en patat hebben gehaald, hierdoor was er genoeg voor iedereen.  
Bowlen  
Het bowlen werd al vroeg in het jaar georganiseerd. De reden hiervoor was dat bowlen een 
laagdrempelige activiteit is waarbij leden onderling contact kunnen maken. Deze combinatie 
maakt het makkelijk om nieuwe vrienden te maken tijdens het bowlen, wat werd gedaan in 
Gasterij ’t Karrewiel. De opkomst was ongeveer 25 man. 
 
Shrekmarathon   
Na het laatste tentamen werd de Shrek marathon gehouden. Helaas werd deze activiteit min-
der bezocht dan gehoopt, veel studenten zijn na hun laatste tentamen direct naar huis gegaan. 
Dit gaf een goede indicatie voor populariteit van activiteiten tijdens de tentamenperiodes.   De 
opkomst was 6 man. 
 

Blok 2: 

Glowgolf  
In de eerste week van blok 2 is Kybernetes gaan glowgolven bij GlowGolf Schiedam. De op-
komst bestond uit studenten uit verschillende leerjaren, wat zorgde voor een gezellige groep 
met een leuke dynamiek.  De opkomst was ongeveer 25 man. 
Het-komt-wel-goed-schatje-borrel blok 2  
Om te vieren dat de eerste tentamenperiode voorbij was is de "Het-komt-wel-goed-schatje-bor-
rel" georganiseerd. Er was een grote opkomst en veel gezelligheid. Al met al een geslaagde 
borrel. De opkomst was ongeveer 60 man. 
NOVA-lunch blok 2  

Voor de tweede NOVA-lunch is er een team druk bezig geweest om zelf frikandelbroodjes te 
maken. Het kostte enorm veel tijd, maar de lunch is een groot succes geworden met een flinke 
opkomst ongeveer 130 man kwamen lunchen. 
Karaoke party  
Als voorbereiding op het paintballen is er samen met Impuls een karaokeavond georganiseerd. 
Er was een grote groep gezellige studenten op af gekomen en er zijn vele valse noten gezon-
gen, maar er werd vooral enorm genoten van de avond. De opkomst was ongeveer 50 man. 
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Blok 3: 

Het-komt-wel-goed-schatje-borrel blok 3  
De laatste het-komt-wel-goed-schatje-borrel van het jaar. Ook tijdens deze borrel was er veel 
gezelligheid door de opkomst van een grote groep studenten. Daarnaast waren er nog een 
paar barspellen geregeld, zoals een dartbord, kaartspellen en dobbelstenen.  De opkomst was 
ongeveer 75 man. 
Rozenactie  
Om Valentijnsdag te vieren heeft Kybernetes de optie gegeven om een roos met een kaartje 
erbij op te sturen naar een vriend, vriendin, geliefde of docent. Er zijn in totaal 35 rozen ver-
kocht en er kwamen hele originele kaartjes voorbij. Kortom, een geslaagde actie.  
Paintball  
Na het succes van vorig jaar is er in samenwerking met Impuls voor de tweede keer het paint-
ballen georganiseerd. Dankzij de bijdrage van het Student Community Funds konden alle leden 
gratis meedoen met het paintballen voor twee uur lang. Daarnaast zijn er nog extra kogels ge-
kocht om ervoor te zorgen dat de leden langer door konden spelen.   
Helaas was de opkomst minder dan van tevoren op gerekend was, dit kwam mede doordat de 
eerste promotie te onduidelijk was. Hierbij was de verwachting ongeveer 80 personen, dit is 
uiteindelijk op 50 personen uitgekomen. 
NOVA-lunch blok 3  

Voor de NOVA-lunch van blok drie zijn er diepvries saucijzen- en kaneelbroodjes gehaald en ge-
bakken. Doordat deze lunch plaatsvond na februari was de opkomst minder dan de vorige lun-
ches, simpelweg doordat er minder studenten aanwezig waren. Hier was rekening mee gehou-
den en de uitgave ging erg soepel. De opkomst was ongeveer 100 man. 
Boulderen  
De sport boulderen is het afgelopen jaar enorm gegroeid in populariteit. Hierdoor was er ook 
veel vraag naar boulderen als activiteit, en ook dit was weer een enorm succes. Er was veel op-
komst, inclusief een enkele docent, en iedereen was enorm behulpzaam naar elkaar. Hierdoor 
konden degenen zonder ervaring ook goed meekomen met de rest van de groep.  De opkomst 
was ongeveer 20 man. 
 

Blok 4:  

Pretpark  
Tijdens blok vier is Kybernetes naar Duinrell geweest. Het weer was niet fantastisch, maar dit 
zorgde er ook voor dat het park rustig was. Hierdoor konden de deelnemers gemakkelijk alle 
attracties bezoeken. Er kwam veel positieve feedback op deze activiteit.  De opkomst was on-
geveer 20 man. 
NOVA-lunch blok 4  

Als afsluiter van blok vier is er de laatste kipnuggets lunch georganiseerd.  Gezien er te veel ver-
enigingen waren voor de hoeveelheid lunches die georganiseerd moesten worden is deze 
lunch in samenwerking met Impuls gedaan. Na het succes van de eerste lunch is er daarom 
ook besloten om af te sluiten met kipnuggets. De opkomst was wederom lager dan in blok 
drie, maar dit was conform verwachting. Er kwamen ongeveer 80 man eten. 
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EindejaarsBBQ 
Om het jaar af te sluiten en om de aankomende eerstejaars te verwelkomen wordt elk jaar de 
eindejaarsBBQ georganiseerd. Tijdens deze avond komen huidige studenten, aankomende eer-
stejaars, docenten en alumni samen om onder het genot van het vlees van de BBQ het jaar af 
te sluiten. Dit werd in samenwerking gedaan met de opleiding Elektrotechniek en S.V. Rheon.  

De opkomst zat boven de 100 gasten exclusief Rheon. Dankzij de organisatie van twee leden 
van de activiteitencommissie, Bram Heerschap en Jorn Hartog, en een aantal vrijwilligers ver-
liep de avond voorspoedig. Naast de gezelligheid werd ook het aankomend bestuur van Kyber-
netes aangekondigd tijdens de BBQ.   
Na afloop was er nog de gelegenheid een drankje te doen in de SOOS van NOVA. Hier werd 
veelal gebruikt van gemaakt en het was een gezellige afsluiter van het jaar.   
 
 

 

4.2 Studiecommissie 
Blok 1: 

Kyber Soldeer cursus  

De soldeer cursus werd zoals gewoonlijk in de werkplaats gegeven met behulp van de 

werkplaats medewerkers, hier zijn erg veel eerstejaars op afgekomen en aan het eind had 
iedereen een mooi gesoldeerd eindproduct.  

 

Blok 2: 

Inworks “Like a Boss”  cursus  

Eerste gastcollege vanuit Inworks De cursus was erg interactief en er waren dan ook veel 

positieve reacties. Het ging over leiderschap, in het algemeen en daarna vooral in het 
bedrijfsleven. Het was in twee tijdsvakken opgedeeld wat achteraf niet nodig was omdat het 

prima in een lokaal had gepast. 

Kyber PCB-cursus  

Herhaaldelijke cursus in samenwerking met de werkplaats gegeven. Quinten heeft dit voor het 

eerst gedaan en de reacties waren erg positief. Volgende keer mag het wel wat compacter en 
praktischer. 

 

Blok 3: 

MA-IT “ ISA 88”  Lezing 

De lezing ging over ISA 88, dit is een goede manier om projecten met structuur aan te pakken. 

Ze vertelde eerst wat over hun zelf en daarna over de projecten waar ze de ISA 88 hadden 
toegepast. Het werd halverwege wat eentonig en theoretisch, dit is na de lezing 

gecommuniceerd met MA-IT en ze waardeerde de duidelijke feedback erg.  

Project March excursie  

In samenwerking met de Haagse Hogeschool is er een excursie georganiseerd naar Project 

March. Dit is een dreamteam van de TU Delft en was dus erg dichtbij. Dit was een mooie kans 
om achter de schermen te kijken en natuurlijk veel vragen te stellen. Hierbij was er een grote 
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opkomst, omdat de excursie in twee groepen was opgedeeld was er genoeg tijd om iedereen 

zij vragen uitgebreid te behandelen.  

 

Blok 4:  

MA-IT E-plan Lezing 

Beperkte opkomst waar de lezing erg persoonlijk en interactief kon worden, MA-IT had de 

feedback gebruikt en de lezing had een stuk meer tempo. Het was een goede introductie tot 
wat E-plan is en in hoeverre het kan gebruikt worden, hierbij hebben ze veel verteld over hun 

innovaties. De deelnemers waren na afloop wel erg enthousiast.  

Siemens digitalisatie algemeen lezing 

Helaas op het laatste moment geannuleerd door de lage opkomst. Gelukkig het nog wel netjes 
met siemens afgesloten en daarna de volgende lezing gepland voor in het eerste blok. 

Sentijn – cursus CV's opstellen  
Cursus werd positief ontvangen en er was veel interactie vanuit de deelnemers. Hebben de 

CV’s van deelnemers met de hele groep besproken wat erg leerzaam was en waardoor 

iedereen actief meedeed. Sentijn heeft daarnaast duidelijk laten zien waarmee zij de studenten 
kunnen helpen zonder te veel verkooppraatjes eromheen. In ruil voor de lezing hebben zij de 

EJW-shirts betaald. 
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5. Ontwikkelingen  
5.1 Sponsoren 
De huidige sponsoren van Kybernetes zijn: 

Siemens  

Siemens is een internationaal bedrijf dat gefocust is op elektrificatie, digitalisering en 
automatisering. Het bedrijf staat open voor fijne en leerzame samenwerkingen wat bestaat uit 

lezingen komen geven op de Haagse Hogeschool en promotie verspreiden. Daarnaast is de 

samenwerking via Jelle Zijderhand (Oud Kybernetes bestuur) erg prettig ervaren en kan er 
goed gespard worden over nieuwe ideeën. Komend jaar zal de communicatie via iemand 

anders binnen siemens gaan aangezien zij speciaal iemand hebben aangenomen voor het 

contact met de verenigingen die siemens sponsort, dit zal de communicatie gestroomlijnder 
maken waar wij erg naar uit kijken. 

Inwork 
Inwork is een detacheringsbureau dat zich vooral focust op de IT/ICT. Het contact verliep erg 

prettig en snel. De samenwerking is zo opgezet dat Inwork geen vast geldbedrag geeft maar 
specifieke activiteiten sponsort. Dit jaar hebben ze een lezing gegeven en plannen nu voor het 

eerste blok volgend jaar dat zij een borrel betalen voor ons. 

DERO-groep 

DERO is een machine bouwbedrijf uit Nieuw-Vennep. Hier werken al veel mensen die op de 

Haagse Hogeschool in Delft hebben gestudeerd. Momenteel sponseren ze de studiereis door 
een geldbedrag en een goodiebage voor alle deelnemers van de studiereis. Mondeling is er al 

een afspraak gemaakt voor samenwerking in 2023/2024. 

 

5.2 Statuten 
Dit jaar tijdens de tweede ALV op 13 april zijn er een aantal wijzigingen ingestemd. De 

daadwerkelijke statuten zijn nog niet veranderd, gezien de Raad van Commissarissen nog niet 

klaar was met hun stuk voor de statuten. Zodra zij meer duidelijkheid hebben zal er nog een 
ALV plaatsvinden om hun stukken ook in te stemmen. Daarna zullen de statuten gewijzigd 

worden met hulp van een notaris. 

5.3 FOS 
In december zijn wij benaderd door de Haagse Hogeschool over de ‘Regeling Financiële 

Ondersteuning bij Studievertraging’, hierna FOS genoemd. Het FOS is een regeling dat 

bestuursleden vergoed voor hun werk voor verenigingen.  

De Haagse heeft aan ons gevraagd of wij het eens waren met de vergoeding die het bestuur 
van Kybernetes krijgt. Hierna hebben wij ons hard gemaakt om extra vergoede maanden te 

regelen voor de volgende besturen. Dit is ons gelukt. Vanaf het volgende bestuur is het aantal 

vergoede maanden van 4 naar 5 gegaan. Dit maakt het een stuk aantrekkelijker voor leden om 
bestuur te doen. 
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5. Bijzondere leden 
Namens bestuur 11 bedanken wij alle leden die zich jarenlang hebben ingezet voor de 

vereniging en hopen wij ze nog vele jaren te mogen verwelkomen bij alle activiteiten en in het 

Kybernetes-hok.  

De leden van verdienste zijn leden die zich voor langere tijd actief hebben ingezet voor de 

verenging en hierdoor zes verdienstepunten hebben behaald. Dit jaar heeft Jonathan 
Meuleman zijn laatste punten behaald, door bestuur te doen en bij twee commissies te zitten 

en is hij nu Lid van verdiensten geworden. 

(Meer informatie over de verdienstepunten is te vinden in het Huishoudelijk Regelement op de 

website) 

De onderstaande leden zijn “Lid van verdiensten”: 

• Daan Wind 

• Guido Kok 

• Jonathan Meulenman 

• Luka van Gemert 

• Thijs Weber 

 

Ereleden zijn leden van verdienste die zich meerdere jaren extra veel hebben ingezet om de 

vereniging naar een nieuw niveau te brengen. 

Dit zijn de Ereleden van Kybernetes: 

• Anda Suurmond 

• Clark Gerritsen 

• Jaap Elstgeest 

• Kim Ebbelink 

• Martijn Keijzer 

• Remco Stam 

• Rogier Krijnen 

• Rowan Voermans 


